

စည်းလုံးမှု၊ အောင်မြင်မှုနှင့် တာဝန်ယူမှု

အပန်းဖြေရန်နှင့် အားပြန်သွင်းရန် အချိန်ရရှိခဲ့မည့်ဟု ကျွန်ုပ် မျှော်လင့်ပြီး အံ့ဩဖွယ် အလုပ်သမားနေ့ အားလပ်ရက်ပိတ်ရက်မှ ပြန်လည်ကြိုဆိုပါသည်။ ထိုက်တန်သော အားလပ်ချိန်အတွင်း၌ သင်ချစ်ခင်ရသူများနှင့် အထူး အမှတ်တရများ ဖန်တီးနိုင်မည်ဟု ကျွန်ုပ် ယုံကြည်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းများတွင် ဖြစ်ပျက်နေသည့် ထူးကဲသောအရာများကြောင့် ကျွန်ုပ် အံ့အားသင့်မိပါသည်။ ထိတွေ့ ချိတ်ဆက်မှု၊ ကြီးထွားမှုနှင့် စိတ်လှုပ်ရှားမှုများကို နည်းလမ်းများစွာဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ မြင်တွေ့ရပါသည်။ ယနေ့ ထူးခြားသော သတင်းတစ်ခုကို မျှဝေရန် ကျွန်ုပ်စိတ်လှုပ်ရှားမိပါသည်။ [Smoke Rise မူလတန်းကျောင်း](#) နှင့် [Tucker အလယ်တန်းကျောင်း](#) နှင့် [Tucker အလယ်တန်းကျောင်း](#) တို့သည် [H-PRIDE လက်မှတ်များကို ရရှိခဲ့ကြသည်](#) ။ ဤကျောင်းများသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းသားများ၊ ဝန်ထမ်းများ၊ မိသားစုများနှင့် အသိုင်းအဝိုင်းလုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်များကို အကျိုးရှိစေရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ စုပေါင်းကြိုးပမ်း အားထုတ်မှုများကို တွန်းအားပေးသည့် အဓိကတန်ဖိုးများအတွက် ၎င်းတို့၏ မယိမ်းယိုင်သောကတိကဝတ်များကို အတည်ပြုထားသည်။ ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ရည်မှန်းချက်ကို မြှင့်တင်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ပြောရလျှင် ကျွန်ုပ်တို့သည် မရေတွက်နိုင်သော နည်းလမ်းများဖြင့် အောင်မြင်မှုရရှိစေရန် ကူညီပေးသည့် ပညာရေး ဘုတ်အဖွဲ့တစ်ခုရှိသည့်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့ ကံကောင်းပါသည်။ ၎င်းတို့၏ ဆန်းသစ်သော စိတ်ကူးစိတ်သန်းများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သော စိတ်ဓာတ်များသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများအတွက် ပံ့ပိုးကူညီမှုနှင့် ထူးချွန်မှုကို လိုက်စားရန် မြှင့်တင်ပေးမည့် ကျွန်ုပ်တို့၏မျှဝေထားသော အမြင်ကို သိသိသာသာ အထောက်အကူဖြစ်စေပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းသားများအတွက် ပိုမိုတောက်ပသောအနာဂတ်ဆီသို့ အမြဲတစေ အတူတကွ ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်ရန် အသင့်ရှိနေသော စိတ်ကူးဉာဏ်ကောင်းသည့် မိတ်ဖက်များအတွက် အထူးပင်ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။

DeKalb ကောင်တီခရိုင်ကျောင်းတစ်လျှောက်တွင် ဖြစ်ပျက်နေသည့် ကြီးကျယ်သော အရာများစွာကို မျှဝေရန် ဤအပတ်စဉ် ဆက်သွယ်ရေးကို အသုံးပြုခြင်းအတွက် နှစ်သက်သော်လည်း၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ အသိုက်အဝန်းကို ထိခိုက်စေသော ခက်ခဲသော အခြေအနေများကို ဖြေရှင်းရန်အတွက်လည်း ဤအခွင့်အရေးကို အသုံးပြုရပါမည်။

တနင်္လာနေ့ နံနက်အစောပိုင်းက မော်တော်ယာဉ် မတော်တဆမှုတွင် Lakeside အထက်တန်းကျောင်း ကျောင်းသား သုံးဦး ဆုံးရှုံးခဲ့ရပါသည်။ ချစ်မြတ်နိုးရသူများကို ဆုံးရှုံးခဲ့ရသူများထံသို့ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝမ်းနည်းကြေကွဲမှု နှင့် ပံ့ပိုးကူညီမှု ကမ်းလှမ်းခဲ့ပြီး ဤအဖြစ်ဆိုးမှ လွတ်မြောက်လာသူများအား ကျွန်ုပ်တို့ ခွန်အားပေးလိုပါသည်။ ဤအပတ်တစ်လျှောက်လုံး ကျွန်ုပ်တို့၏ခရိုင်တွင် ဤပံ့ပိုးကူညီမှုဝန်ဆောင်မှုများ လိုအပ်နိုင်သည့် ကျောင်းသားများနှင့် ဝန်ထမ်းများအတွက် ဝမ်းနည်းခြင်းအပေါ် ဆွေးနွေးအကြံဉာဏ်ပေးခြင်းနှင့် အခြားအရင်းအမြစ်များ ရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။

ပြီးခဲ့သည့်အပတ်က မိဘနှစ်ပါးသည် ဘတ်စ်ကားပေါ်တက်ပြီးယာဉ်မောင်းသူကို တိုက်ခိုက်ခဲ့သည်ကို Chapel Hill မူလတန်းကျောင်းမှကျောင်းသားများ မျက်မြင်တွေ့ရှိ ခဲ့သည်။ ဘတ်စ်ကားမောင်းသူသည် တိုက်ခိုက်မှုကြောင့် ပြင်းထန်စွာ ဒဏ်ရာရရှိကာ သတိလစ်သွားပြီး ပြန်လည်ကောင်းမွန်လာခဲ့သည်။

အကြမ်းဖက်မှုများသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းများ သို့မဟုတ် ဘုတ်အဖွဲ့၏ ပိုင်ဆိုင်မှုတွင် နေရာမရှိပါ။ ဤအဖြစ်အပျက်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏သစ္စာရှိမိသားစုများနှင့် အသိုင်းအဝိုင်း လုပ်ဖော် ကိုင်ဖက်များ၏ များပြားလှသောအရေအတွက်ကို ကိုယ်စားပြုခြင်း မဟုတ်ကြောင်း ကျွန်ုပ်နားလည်ပါသည်။ ကျောင်းတာဝန်ရှိသူများက ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းရန် လိုအပ်သည်ဟု ယုံကြည်သည့် အခြေအနေမျိုးတွင် သင့်ကိုယ်တိုင် တွေ့ရှိခဲ့ပါက ကျွန်ုပ်တို့၏ စီမံခန့်ခွဲသူများသည် ကူညီရန် အဆင်သင့်ရှိကြောင်း ကျေးဇူးပြု၍ သတိရပါ။

ထုံးစံအတိုင်း ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းများနှင့်ခရိုင်နှင့် သင်၏ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ လာမည့်ရက်သတ္တပတ်များအတွင်း နောက်ထပ်မွမ်းမံမှုများအကြောင်းကို အသိပေးသွားရန် မျှော်လင့်ပါသည်။

Dr. Devon Q. Horton  
DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး